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Движението по моста към кв.Марийно е пуснато от днес
Четвъртък, 19 Август 2021

От днес, 19.08.2021г. със заповед на кмета на община Димитровград се въвежда временна организация
на движението със стесняване на пътното платно на участъка от бул."Ст.Стамболов" при моста на
р.Марица. Временната организация на движението третира затваряне на част от лявата лента за
движение на МПС, лявата и дясната тротоарни конзоли за пешеходно движение по нарастване на
километража (посока Димитровград- кв.Марийно). Временната организация на движението важи за
времето от 10:00ч. на 19.08.2021 г. до 24:00ч на 19.09.2021г.

За пускането на движението по моста над река Марица, кмета на Димитровград Иво Димов съобщи на
своята страница във фейсбук. В публикацията на кмета се казва:

"Уважаеми приятели,

понякога един кмет трябва да взема решения, които често пъти са непопулярни или не се приемат
еднозначно и с необходимото одобрение от всички. През годините реализирахме няколко ключови
проекта - Водния цикъл, ЖП надлеза , а сега и ремонта на моста над река Марица. И въпреки , че тези
проекти бяха съпроводени с напрежение, негативи и много нерви, мисля , че те са от изключително
значение за бъдещето развитие на Димитровград.
Последният от тези ремонти се проточи повече, отколкото очаквахме, за което сигурно и аз имам вина.
Както вече обявих, фирмата изпълнител ще бъде санкционирана.
От днес , 19-ти август, трафикът по моста е възстановен с временна организация на движение.
Довършителните дейности ще продължат още известно време, до цялостното приключване на проекта.
Искам да благодаря на всички за проявеното търпение и разбиране и да се извиня за забавянето, без да
се оправдавам със сложността на проекта и многото възникнали проблеми.
Благодаря на хората от кварталите Марийно, Вулкан, Черноконево , от град Меричлери и на всички,
които ежедневно бяха засегнати от създалото се неудобство.
Въпреки трудностите, се радвам, че започнахме рехабилитацията на този мост, който не бе ремонтиран
от създаването си и вече беше в критично , предаварийно състояние.
Смятам, че си заслужаваше! Защото сигурността и животът на хората са по-важни от всичко друго."
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